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 Kaupunginhallitus merkitsee tiedoksi vt. kaupunginjohtajan ajankohtaiset asiat. 
 

- Vs. henkilöstöpäällikkö Eija Kavanti esittäytyy 
- Väylien ajankohtaiskuulumiset, kaavoituspäällikkö Heidi Saaristo-Levin 
- Kaupunginhallituksen iltakoulu - aiheena henkilöstöasiat, agenda ja 

ajankohdasta sopiminen 
- Kaupunginhallituksen ja johtoryhmän yhteiskokous, ajankohdasta sopiminen 
- Varhan tilannekuva 
- Tilinpäätöksen ennakkotiedot 
- Logo kaupunginhallitukseen 12.2.2024 
- Muut ajankohtaiset vt. kaupunginjohtajan asiat 

 
 Kaupunginhallitus keskusteli seuraavista asioista:  

 
- Vt. henkilöstöpäällikkö Eija Kavanti esittäytyi.  
- Kaavoituspäällikkö Heidi Saaristo-Levin esitteli Paraistenväylän, Kirjalansalmen 
sillan liikennejärjestelyjen ja Prostvikin ja Nauvon keskustan välisen kevyen 
liikenteen väylän rakentamisen tämänhetkistä tilannetta. 
- Kiinteistöpäällikkö Seppo Pihl esitteli Varha-kiinteistöjen ja niiden vuokrien 
tilannekuvaa.  
- Hallituksen iltakoulu eri henkilöstöasioista pidetään keväällä 2024.  
- Talouspäällikkö Petra Palmroos esitteli alustavan ennusteen vuoden 2023 
tilinpäätöksestä. 
- Vt. kaupunginjohtaja Hanna-Maria Grandell esitteli kaupungin logoprosessin 
tämänhetkistä tilannetta.  
- Kaupunginhallituksen ja johtoryhmän yhteiskokouksen päivämäärään palataan.  
- Keskustelua Metsähallituksen toiminnasta paikkakunnalla.  
- Keskustelua asioiden etenemisestä hyvinvointitoimikunnan ja Varhan välillä.  
- Hallituksen jäsen Tomas Björkroth teki selkoa asiasta, joka koskee Archipelagia 
Golfin ostamaa harjoitteluhallia ja kaupungin osakkeita yhtiössä. Björkroth oli 
kuuntelemassa asiaa osakkeenomistajien kokouksessa kaupunginhallituksen 
edustajana.  
- Kaupunginjohtajasopimuksen valmistelu etenee. 
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